
114 學年度第 2 學期 

淡江大學全英語教學推動中心 EMI 教師專業培訓課程簡章 

 
    淡江大學「全英語教學推動中心」近年與美國在台協會（American Institute in Taiwan, AIT）

合作辦理 EMI（English as a Medium of Instruction）教師專業培訓課程。本課程自開辦以來已

邁入第三年，致力於協助教師在理論與實務並進的架構下，深化全英語授課之教學設計與課

堂實踐。 

    過去兩年培訓課程皆以線上方式進行；本學期特別邀請美籍英語教學專員 Jye Smallwood 

先生來校擔任駐校學者並授課，提供高品質、以互動與實務導向為核心的實體培訓課程。

Smallwood 先生具備英國牛津大學「語言教學應用語言學」碩士學位，現為劍橋大學「理論

與應用語言學」博士候選人，並曾於十多個國家任教，具備豐富的跨文化與 EMI 教學經驗。 

EMI 教師專業培訓課程將於三月起開始上課，資訊如下： 

一、課程概述 

課程分三個階段，每階段 12 小時。教師可依個人需求選擇一個或多個階段課程(請參閱

各階短課程簡介)。每個階段提供 2 個平行時段，擇一報名，並於整個課程固定參與該時段。

每個階段的課程內容相同，但 A、B 班進度或風格可能略有差異。若教師於某週無法參與原

報名時段，可在同一週內跨時段補課一次，每階段僅限補課一次。 

二、課程資訊 

階段 選項 上課時間及日期 報名網址、地點及限額 報名截止日 

一 

(三月) 

A 
週一 13:10-16:00 

3/2、3/9、3/16、3/23 
https://reurl.cc/nlb9Wl  

上課地點：T901 

每班限額 15 人 

115 年 2 月 25 日 

B 
週四 09:10-12:00 

3/5、3/12、3/19、3/26 

二 

(四月) 

A 
週二 13:10-16:00 

4/7、4/14、4/21、4/28 
https://reurl.cc/dqbER8  

上課地點：T901 

每班限額 15 人 

115 年 4 月 2 日 

B 
週四 09:10-12:00 

4/9、4/16、4/23、4/30 

三 

(五月) 

A 
週三 09:10-12:00 

5/6、5/13、5/20、5/27 
https://reurl.cc/DbMRG5 

上課地點：T901 

每班限額 15 人 

115 年 5 月 4 日 

B 
週五 13:10-16:00 

5/8、5/15、5/22、5/29 

三、結業證書 

每階段修滿 12 小時者，獲美國在台協會（AIT）核發之結業證書。 

四、聯絡窗口： 

曾助理，電話：(02)2621-5656 轉 2701。Email：607092@o365.tku.edu.tw。 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

[Registration Open] EMI Teacher Training Program (March 2026 – May 2026) 

https://reurl.cc/nlb9Wl
https://reurl.cc/dqbER8
https://reurl.cc/DbMRG5


We are excited to announce the third consecutive year of collaboration between Tamkang 

University and the American Institute in Taiwan (AIT). 

    For the past two years, this program was conducted online. This year, we are honored to 

welcome Mr. Jye Smallwood to Tamkang University as our in-residence English Language Fellow, 

providing a valuable opportunity for in-person EMI development. 

    Mr. Smallwood holds a Master’s degree in Applied Linguistics for Language Teaching from 

the University of Oxford, and he is currently a PhD candidate in Theoretical and Applied 

Linguistics at the University of Cambridge. He has extensive international teaching experience in 

over ten countries, combining academic depth with practical EMI insight. 

⚫ Program Overview 

The training is divided into three levels—each consisting of 12 hours. Faculty may choose to 

enroll in one, two, or all three levels. (Please refer to “General Intro. to EMI Skills Workshop”) 

⚫ Training Schedule (Max. 15 participants per level) 

Each level offers two parallel time slots. Participants are asked to select one slot and attend it 

consistently. While both slots provide the same content, there may be slight differences in pacing 

or delivery. If you cannot attend one session in your selected time slot, you may attend the same 

session in the alternative slot during that same week. Please note: only one make-up is allowed 

per level. 

⚫ Program information： 

Level Option Date Registration Link & Venue Registration Deadline 

Part I 

(March) 

A 
Mondays 13:10-16:00 

3/2、3/9、3/16、3/23 https://reurl.cc/nlb9Wl  

Venue：T901 
Feb 25, 2026 

B 
Thursdays 09:10-12:00 

3/5、3/12、3/19、3/26 

Part II 

(April) 

A 
Tuesdays 13:10-16:00 

4/7、4/14、4/21、4/28 https://reurl.cc/dqbER8  

Venue：T901 
Apr 2, 2026 

B 
Thursdays 09:10-12:00 

4/9、4/16、4/23、4/30 

Part III 

(May) 

A 
Wednesdays 09:10-12:00 

5/6、5/13、5/20、5/27 https://reurl.cc/DbMRG5 

Venue：T901 
May 4, 2026 

B 
Fridays 13:10-16:00 

5/8、5/15、5/22、5/29 

⚫ Certificate of Completion 

Participating teachers who complete all 12 hours of a level will receive a Certificate of 

Completion issued by AIT. Full attendance is required. Each participant may arrange one make-

up session per level, as described above. 

⚫ Contact Person 

Lana Tseng (Assistant, EMI Center) | Tel: 02-2621-5656 ext. 2701 | Email: 

607092@o365.tku.edu.tw.Lana Tseng  

Whether you are just beginning your EMI journey or looking to enhance your current 

https://reurl.cc/nlb9Wl
https://reurl.cc/dqbER8
https://reurl.cc/DbMRG5


practices, we welcome your participation. 

 

Sincerely, 

EMI Center 

Tamkang University 


